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Innehållsförteckning  

 

§ 27 Frågor från pensionärsorganisationerna   

§ 28 Aktuellt från socialnämnden   

§ 29 Aktuellt från kommunen   
 

§ Ärende   
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§ 27  

Frågor från pensionärsorganisationerna  
 
 

Beslut  
Frågor och svar läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
PRO Mönsterås har inkommit med önskemål om transport till Skogskyrkogården. Frågan 
skickas vidare till Region Kalmar som ansvarar för närtrafiken.  

PRO Mönsterås efterfrågar beräkningar för vad det kostar att bo på äldreboende. Socialchef 
Annelie Gollungberg svara att maxtaxan för hemtjänst, hemsjukvård, trygghetslarm och 
korttid är 2139 kronor/månaden. Kommunen tar aldrig ut mer i avgift än att brukaren har en 
skälig levnadsnivå. Mer information om avgifter finns på www.monsteras.se  

PRO Mönsterås undrar om kommunen har ett policyprogram för äldre. Socialchef Annelie 
Gollungberg svarar att något sådant inte finns.  

PRO Mönsterås undrar hur möjligheterna till att köpa bussbiljetter över disk ser ut i 
kommunen. De föreslår att turistbyrån ska sälja biljetter. Turismsamordnare Thomas 
Björklund har meddelat att det finns möjlighet att köpa biljetter ut automat vid turistbyrån 
och att personalen gärna hjälper till. De har framfört önskemål till Region Kalmar om att få bli 
återförsäljare av biljetter och kommer lyfta frågan med dem igen.  

Kerstin Beckman Danielsson läser upp skrivelse från PRO Mönsterås gällande träffpunkterna. 
PRO Mönsterås påpekar att de inte kommer att öka sitt engagemang på träffpunkterna. 
Socialchef Annelie Gollungberg svarar att det aldrig varit socialnämndens avsikt att 
pensionärsorganisationerna ska ta över arbetsuppgifter från kommunens personal. 
Socialnämnden följer noga arbetet med träffpunkterna under hösten. 

Froni Isaksson påpekar att skylten till Hälsocentralen i Blomstermåla syns dåligt om man 
kommer norr ifrån.  

Kerstin Beckman Danielsson påpekar att Trafikverket har satt upp felvända skyltar när man 
kör in och ut från Mönsterås. Robert Rapakko informerar om att kommunen kommer att 
skicka en skrivelse till Trafikverket med önskan om sänkta hastigheter kring Blomstermåla. I 
samband med detta kan kommunen även upplysa om de felaktiga skyltarna.  
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§ 28  

Aktuellt från socialnämnden  
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

På grund av höga sjukskrivningstal är det svårt att hålla kontinuitetstalet på 12 
personer/vecka.  

I dagsläget finns inga köer till särskild boende.  

Hög andel vaccinerade inom personalen. Medicinskt ansvarig sjuksköterska har gått ut med 
information till anställda och uppmanat till att fortsatt följa restriktioner och använda 
skyddsutrustning. 
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§ 29  

Aktuellt från kommunen  
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Oppositionsråd Robert Rapakko (S) informerar om följande:  

Socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden har varit hos kommunstyrelsen och 
presenterat effektiviseringsåtgärder. 

Befolkningen i kommunen minskar.  

Mönsterås Bostäder bygger bostäder i Timmernabben. Tittar på byggnationer på övriga orter 
i kommunen.  

Ortsanalysen i Fliseryd är i sin slutfas. Rapporten kommer inom kort.  

Migrationsverket har lämnat Salthäll vilket innebär att cirka 50 barn har lämnat skolan i 
Blomstermåla. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Inga JonssonRobert Rapakko

Frida Welin
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